



Protokoll styrelsemöte nr 3, 7 juni, 18:30

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krih, vice ordförande	X
	Peter Gabrielsson, sekreterare	X
	Johan Hagman	X
	Tomas Ledell	-
	Linda Sandberg	X

§ 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

§ 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

§ 3 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

§ 4 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

§ 5 Aktuell information om friidrottsskolan

Peter redogjorde för arbetsläget, uppgifter, flyers till skolorna. Utbildning påbörjas imorgon för 50 ledare. 240 anmälda (v24-26 + v32) till friidrottsskolan på Källbrink.

§ 6 Återrapportering från möte med kommunen angående Storängshallen

Peter redogjorde för mötet med kommunen angående behovet av förändringar i Storängshallen efter att styrkelyft ska in i hallen. Det avser bl.a. tre podium mellan kula och diskus. Det ska skickas en slutlig skiss men den har inte kommit än. Förändringarna innebär stora begränsningar främst i kashörnan, för vår verksamhet.

§ 7 Återrapportering arbetet med bidragsansökan ventilation kansliet

Mats berättade om arbetet kring bidragsansökan för ventilation på kansliet. Det pågår en dialog med kommunen, vilken inte är i mål. Uppgiften blir nu att ta en ytterligare kontakt med kommunen för att klara ut vilka krav som gäller, och vad vi verkligen behöver ändra.

§ 8 Översyn tränarvoden

Peter D och Peter G redogjorde för den översyn kring tränarvoden som gjorts för att ta en större hänsyn till gruppstorlekar i kombination med aktiva på nivåer A-D. Förslaget godkändes och ska skickas ut till berörda tränare.

§ 9 Återrapport klubbkläder

Johan berättade om arbetet med nya klubbkläder. Johan har haft ett teammöte med Länna sport. Det sker en förändring av Adidas design i november och inför den håller Johan i de förberedelser som krävs. Inför sommarsäsongen behöver vi informera våra aktiva vad som gäller och hur vi hanterar den brist som finns inom vissa storlekar.

§ 10 Jakten på en kassör och alternativ till lösning, läget

Peter D redogjorde för arbetsläget. Tomas tar hjälp av den nya och gamla valberedningen. Dessutom skickar vi en riktad förfrågan via mail till alla medlemmar.



§ 10 Läget för fakturahantering/kanslimail

Peter redogjorde för arbetsläget kring fakturahanteringen. Det finns ett löpande behov av att se till att nya medlemmar kommer in i systemet, likaså stödmedlemmar. Det pågår löpande inflöde av nya aktiva i de yngre grupper, och de är även föräldrar på väg in som ledare.

§ 11 Inför Huddingespelen

Peter redovisade läget inför Huddingespelen. Arbete pågår och förberedelser inför prisutdelningarna.

§ 12 Styrelse för Hans och Sonja Sköldsäters minnesfond

Styrelsen för Hans och Sonja Sköldsäters minnesfond ska årligen utses av HAIS styrelse. I november ska därför ny styrelse utses och till dess ska den löpande bemanningen vara Louise Lilius (ordf.), Anders Lindström (sekr.), Jeanette Stenson Hallgren (vice ordförande), Calle Stenson och Tomas Classon.

§ 13 Nästa möte 28 juni

Nästa möte är den 28 juni.

§ 14 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20.30.

Vid protokollet:

Justeras:

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Peter Gabrielsson".

Peter Gabrielsson

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Peter Dacke".

Peter Dacke